
Verslag van de ledenvergadering op donderdag 8 september 2022 
 
1. Welkomstwoord door de president 

 
Iedereen wordt van harte welkom geheten, met een bijzonder welkom voor de aspirant-leden Anna 
Joostensz (zij was al eerder lid) en Franka Olujic.  
Het walking dinner van zaterdag 25 juni, georganiseerd door Madelief en Berry, was een groot succes.   
 
2. In memoriam Corry de Roo-Vierdag 
 
Op 27 juli is Corry de Roo overleden. Zij was mede-sor sinds 1952 en later buitengewoon lid van 
soroptimistclub ’s-Gravenhage. Daniëlle had een bijzondere band met haar en deelde met de leden 
een warm beeld van een inspirerende, veelzijdige en bescheiden vrouw. Muziek speelde een 
belangrijke rol in haar leven. 
 
3. Vergaderdata 
 
De vergaderdata zijn met het convocaat meegestuurd. Er is één wijziging, de vergadering van 10 april 
wordt aangepast naar 12 april vanwege Pasen.  

 
4. Mededelingen vanuit het bestuur  
 
Het afgelopen jaar hebben drie leden opgezegd. Caroline Stevens (in 2022 geïnstalleerd), Ruth 
Feigenbaum (lid sinds 2010) en Ellen Boes (lid sinds 1990). Ellen heeft diverse activiteiten binnen de 
club op zich genomen. Zij was onder meer president van onze club en actief op juridisch vlak. Zij heeft 
Maartje aangedragen als nieuw lid. Claire Huijts wordt voorlopig geen soroptimist. 
 
5. Verslag 14 juni 2022 

 
De notulen van de ledenvergadering van 14 juni zijn goedgekeurd. 
 
6. Mededelingen van de leden 
 
Berry doet de heuglijke mededeling dat Susana op 23 september gaat trouwen. Berry maakt haar 
hoed. Susana had het zelf willen vertellen, maar is verkouden naar huis vertrokken.  
 
Monique licht toe dat ze een bomenwandeling houdt op 25 oktober van 15 tot 17 uur en op zondag 6 
november van 11 tot 13 uur. De volledige opbrengst gaat naar de Trees for Life. Opgeven kan bij 
Monique. Er volgt later meer informatie. 
 
Op 10 november komt Tülay met iemand van Trees for Life vertellen over het project. Het zou mooi 
zijn als we dan al de opbrengst kunnen mededelen. 
 
7. Nieuwe locatie 

 
Jacqueline licht toe dat we niet altijd tevreden zijn over het Marriott Hotel. Berry en Ingrid hebben een 
uitgebreide en grondige analyse gemaakt van alternatieven en stellen de optie Mövenpick voor. Berry 
en Ingrid hebben er ook gegeten, samen met de programmacommissie. Een overzicht met voor- en 
nadelen is vooraf toegezonden. Het Mövenpick wordt van harte aanbevolen.  
 
Er worden diverse vragen beantwoord. De apparatuur is nieuw, de verwachting is dat deze goed moet 
werken. Er is enige plek voor fietsen. Over de parkeertarieven kan niet onderhandeld worden. 
Eventueel zou nog uitgezocht kunnen worden of er bij de paleiskerk geparkeerd kan worden. 
Na de vragen is er een stemming uitgebracht: 27 leden zijn voor, 2 tegen en er is 1 blanco stem.  
Hiermee is het voorstel tot wijziging naar het Mövenpick met volstrekte meerderheid aangenomen. De 
eerstvolgende ledenvergadering op 10 oktober vindt daar al plaats. Ingrid en Berry worden van harte 
bedankt. 
 
 
 



8. Nieuwe werkwijze commissies, toelichting door Jeannette 
 

In oktober zal de nieuwe samenstelling van de commissies ingaan. Tijdens de ledenvergadering van 
10 oktober kan iedereen de plannen van de commissies horen en uitwisselen. Sommige commissies 
zijn al van start. Over de naam van de commissie waar het sociaal doel onder valt was even 
verwarring. De commissie heet sociale doelen en fundraising. 
 
9. Woord aan programmacommissie 
 
De programmacommissie is al een tijdje geleden begonnen en verzorgt het grootste gedeelte van de 
avond. Via het spel ‘Hamvragen’ leren we elkaar nog beter kennen, worden we zelf aan het denken 
gezet en zijn er diepgaande gesprekken. Het was een levendig spel. 
 
10. Afsluiting  
 
De president sluit af, blikt tevreden terug op een actieve avond met een mooi programma van de 
programmacommissie, een nieuwe locatie en ziet een ieder graag op maandag 10 oktober bij de 
bestuurswissel en presentatie van de commissies. 
 

   
 
 
 


